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ZAPISNIK 

sa 11. sjednice Školskog odbora Osnovne škole „Đuro Ester“ Koprivnica održane 30.1.2018. godine u 

uredu ravnateljice s početkom u 13,00 sati.  

Prisutni: 1. Mihael Kivač, prof. predsjednik Školskog odbora, 
                2. Anica Desnica, zamjenica predsjednika Školskog odbora, 
                3. Saša Špoljarić, dipl. kat. član Školskog odbora, 
                4. Maja Raščanec, član Školskog odbora, 
                5. Spomenka Nemec, član Školskog odbora, 
                7. Ana-Marija Bobovčan, član Školskog odbora. 
 
Odsutni: Emina Klasić Dolenec - opravdano 

Sjednici prisustvuje mr. Sanja Prelogović ravnateljica škole. 

Od sedam članova Školskog odbora sjednici prisustvuje šest članova što je natpolovična većina. 

Budući da postoji kvorum za odlučivanje predsjednik Školskog odbora Mihael Kivač, prof. otvorio je 

sjednicu, pozdravio prisutne i pročitao dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 

DNEVNI RED: 
 

1. Verifikacija zapisnika sa  10. sjednice Školskog odbora, 
2. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje spremača/ice na određeno nepuno radno  

vrijeme,  
3. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje pomoćnog kuharica/ice ugovorom o radu 

do 60 dana,  
4. Razno. 
 

Točka 1.  
Na zapisnik sa 10. sjednice Škoskog odbor nij bilo primjedbi pa je jednogalsno usvojen i verifciiran.  
 
Točka 2.  
Budući da je škola od Ministarstva znanosti i obrazovanja dobila suglasnot za zapošljavanje 
spremačice za deset sati tjednog radnog vremena za postojeće upražnjeno radno mjesto po natječaju 
zaposlena je Marinela Mihaldinec koja je na zamjeni spremačice Ljiljane Šostaric koja je na 
roditeljskom dopustu. Sada Marinela Mihaldinec ima ugovor o radu za deset sati radnog vremen ana 
neodređeno vrijeme i dodatak postojećem ugovoru o radu na 30 sati radnog vremena na određeno 
vrijeme. Za višak radno vremen  od 10 sati škola je objavila natječaj za zapošljavanje.  
Na natječaj objavljen na web stranici Hrvatskog zavoda za zapošljavanje i škole u vremenu od 17. do 

25.1.2018. godine za radno mjesto spremačice na određeno nepuno radno vrijeme, deset sati tjedno, 

do povratka s roditeljskog dopusta spremačice Ljiljane Šostaric primljeno je osam ponuda. Sve 

ponude su pravodobne i potpune. 

Nakon analize ponuda ravnateljica je predložila Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za 

zapošljavanje Sandre Kanisek na određeno nepuno radno vrijeme, deset sati tjedno, na mjestu 

spremačice.  

Školski odbor jednoglasno je na prijedlog ravnateljice donio prethodnu suglasnost za zapošljavanje 

Sandre Kanisek na određeno nepuno radno vrijeme, deset sati tjedno, na mjestu spremačice.  

Točka 3. 
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Pomoćna kuharica Ružica Šušenj s danom 22.1.2018. godine otišla je na bolovanje. Zasada je to 

bolovanje od 15 dana međutim postoji mogućnost da će se i produžiti. Ravnateljica je iskoristila 

zakonsku mogućnost i ugovorom o radu do 15 dana  zaposlila Ivanu Delimar iz Koprivnice kuharicu. 

Predlaže Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje Ivan Delimar ugovorom 

o radu do 60 dana u slučaju nastavka bolovanja Ružice Šušenj.  

Školski odbor jednoglasno je na prijedlog ravnateljice donio prethodnu suglasnost za zapošljavanje 

Ivane Delimar ugovorom o radu do 60 dana. 

Točka 4.  

Ravnateljica je ukratko informirala Školski odbor o događajima od zadnje sjednice. Napomenula je da 

smo obilježili Dan Holokausta. Učenici i učitelji bili su na Danici gdje je održan sat povijesti.  Osmi 

razredi bili su u Vukovaru i pohvaljeni su za ponašanje. Učitelji informatike počeli su sa edukacijama z 

uvođenje informatike u 5. i 6. razrede iduće školske godine. Učenici i učitelji koji su u projektu 

„daroviti“ ići će u posjet školi u Bratislavi. Vezano uz projekt „volontiranje“ imat ćemo edukaciju na 

idućem Učiteljskom vijeću.  

Ravnateljica je članovima Školskog odbora dala na uvid Spomenicu škole za prošlu školsku godinu.  

 

Sjednica je završila u 13,20 sati.  

 

Zapisničar:                                                                                             Predsjednik Školskog odbora:  

Marina Kozjak                                                                                       Mihael Kivač, prof.  

 


